
Referat formøte FAU - 29.09.2023
Teams kl 0845-0940

Tilstede: 
Ole Marius Worren (rektor) ,Hege Wingaard (FAU-leder).

Skolen informerer:

1. Skolen har begynt arbeidet med rutiner rundt spisetid - redusere
skjermbruk.
Lærerne har hatt medvirkning. Gjennomgått hvilke forventninger som

ligger hos myndighetene. Hva sier Bergen kommune,

Helsedirektorater? Sosiale aspekter er viktige og spisevaner. Skolens

oppdrag er blant annet å fremheve gode spisevaner. Variasjon. Hva

gjør vi i dag, hvilke gode alternativer finnes det. Elevene skal også få

ha medvirkning. Til slutt skal skolen ende med noen prinsipper for

hvordan skolen skal gjennomføre spisetid. Det blir ikke slik at alle trinn

gjør det samme. Skolen er også inspirert av SFO.

2. Gjenglemt tøy.
Det nærmer seg høstferie.Alt tøy skal hjem før høstferien, uansett om

barna skal på SFO.

Kan vi i FAU organisere et gratispunkt før det går til

Romaniahjelpen?Det er bedre at tingene blir brukt der vi er.

Informasjon ut på Vigilo. Foreldre fraskriver seg ansvaret etter en dato.

Kontakt med Kaare Edvardsdal.

3. Julemarkedet.
Siste tirsdagen i November. 28.november. Edle Hope har hovedansvar.

Oversender fjorårets rapport og FAU representanter fra 6.trinn. Skolen

starter forberedelsene nå.



4. Fokus på nettvett.
Barnevakten hadde foredrag for 4.trinn. 19/09/23. Elevene ble hektet

av tidlig.Informasjonen tilpasset mottaker? Hva synes foreldrene?

Skolen setter fokus på det uke 40.Setter dette som årlig temauke på

skolen.

Trinnene har handlingsrom på sitt eget trinn til å jobbe med dette. Hva

er utfordringen på hvert enkelt trinn? Trinnet velger metode for hvordan

de vil jobbe med dette. Foreldre må bli informert og involvert i det. Stille

noen forventninger til både elever og foreldre.

5. Ulik utforming av ukeplaner.
Malene for ukeplanene er ulike på skolen. Ulike fokusområder. Skolen

vil jobbe med å finne en mal og forventning på hvordan ukeplanene

skal se ut. Sikre at det skal være et nyttig verktøy for elever og foreldre.

Leservennlig.

Hva er viktig for foreldrene?

Svar fra skolen på spørsmål fra FAU:

Foreldre har inntrykk av at det er mange nyansatte på SFO?
Ole Rasmus og Monica er nye på SFO.

Det er noe fravær på assistenter. Bruker en del vikarer.

Kan Søreide skole bli mobilfri?
For å hindre mobilbruk og å sikre personvernet til elevene i skoletiden

har FAU forespurt om skolen kan samle inn mobiltelefoner i starten av

skoledagen. Dette krever foreldresamtykke og at skolen kan fraskrive

seg ansvaret for telefonen mens den oppbevares. Kristina Angelsen,

skolens jurist, gir uttrykk for at denne ordningen må være frivillig og at

skolen ikke kan tvinge elever til å gi fra seg mobiltelefonen. Juristen

mener også at skolen vil være erstatningsansvarlig for telefonene

mens de oppbevares til tross for foreldresamtykke. Skolen ønsker å

gjøre en vurdering av konsekvens (jf. erstatningsansvar ved skade av



mobil under bevaring) og hvordan mobiler kan sikres ved å innføre

mobilfri skole. Skolen vil undersøke hvordan andre skoler gjør det og

hvilke erfaringer de har gjort.

FAU er uenig i dette og viser til at flere skoler har denne ordningen.

Dersom foreldre samtykker på at skolen er fritatt erstatningsansvar

mens telefonen oppbevares, vil dette være på foreldrenes risiko.

Ordningen vil være frivillig og det vil alltid være risiko for tapt telefon i

skoletiden uansett hvor den oppbevares. FAU tror at de fleste foreldre

vil være med på en slik ordning og at dette er til det beste for elevene

ved skolen.

Hva er konsekvensene for å bli tatt i mobilbruk?
Litt ulikt. En ting er inne og en annen ting er ute. Mange tar den frem

rett utenfor døren. Inne er det åpenbart overtramp. Det hender at de tar

fra barna mobilen og den må da bli hentet av foreldre. Skolen har lite

handlingsrom. Det er veldig begrenset hva skolen kan gjøre. Har ikke

lov å gå i sekkene til elevene. Hvis skolen vet at eleven har med noe

som er til fare for seg selv og andre så gjør de det. Men egentlig har

de ikke myndighet til det.

Diskusjon i FAU:

Flere ungdomsskoler og videregående skoler er nå blitt mobilfrie. FAU

ønsker at Søreide skole følger etter.

Ytrebygda ungdomsskole er også blitt mobilfri. Der blir det presisert at

skolen ikke har ansvar for telefonen. Når elevene kommer til timen

setter de mobilen fra seg i et "mobilhotell".Læreren låser boksen inn i

et skap. Læreren som har siste time tar med seg boksen tilbake og

elevene må gå en og en frem for å hente sin telefon. Der har de gitt

klart beskjed om at skolen ikke er erstatningspliktig for telefonen.



Dersom eleven er redd for at den skal gå i stykker, må de legge den

igjen hjemme. Foreldrene har signert enstemmig på ordningen.

Det er oppsiktsvekkende at andre skoler i nærheten med samme

arbeidsgiver kan ha de reglene. Har ikke rektor myndighet til å sette

reglene for skolen?

Fau ønsker å forhøre seg med elevrådet om hvilke tanker de har om

denne saken.

Referat fra FAU møte 03.okt. 2023

Møtet ble avholdt i aulaen i tidsrommet kl 1830-2030.

Opprop:

Reidun B.Enoksen 1.trinn Blå Trafikk x

Martin Mindestrømmen Orange SFO x

Jan Roger Klakegg Grønn Trafikk x

Mariann Ozols Gul Trafikk x

Randi Maria Skjelde 2.Trinn Orange/May Linn TV aksjon x

Birgitte Eikemo Blå/Håkon SFO x

Linn Rossevold Orange/May Linn

Trafikk (Effekter

refleks)

Rebekka Ljosland) Blå/Håkon Trafikk x

Joar Vevle Skolebygg x

Christine Hope 3.Trinn 2A/KG Sigrid/BLÅ 17.mai x

Ane Line Lunde 2B/KG Hege Kultur/aktivitet/jul x

Manaf Karim 2C/KG Pia

Siv M. Nyhammer Natås 17.mai x

Katarina Kongsgården 17.mai x



Ketil Djurhuus 4.Trinn KG/Camilla/ GUL Kultur/aktivitet x

Jan Roger Klakegg 3GRØNN Trivselgruppen x

Bjørn Hauge Spjeld 3 Oransje Trivselsgruppen x

3BLÅ

Benedicte B. Madsen 5.Trinn 4A( RØD(Kjersti F) 17.mai x

Gunn Mette Grimen 4B(GRØNN Kjersti E) 17.mai x

May Elin Jacobsen 4C/GUL/Therese/Yvonne 17.mai x

Helene Minde 4D (BLÅ/Håkon) Leder/Kasserer x

Marian W.Skjellanger 6.Trinn 5A/KG Are Julemarked x

Hege Wingaard 5B/KG Tina Leder x

Silvi Linn F. Kleiven KG/Ingunn Nestleder

Camilla N. Berntsen KG/Tina Julemarked

Iselin s. Guldbrandsøy 5C/KG Are Natteravn

Gjertrud Hartveit 7.Trinn KGHelene x

Anne Lene Langeland KGKarol Avslutningsfest x

Cecilie Thorsø KGIna Natteravn x

Kari Lise Rydland Sandvik KGAnn-Kristin Natteravn

Gjester:
Anett Bang Henneli, TV aksjonen.
Ole Marius Worren, rektor Søreide skole.

Etter ønske fra FAU deltar rektor på møte og informerer om følgende saker:

1) Ønsker for samarbeid med foreldre, og tidlig involvering i
endringsprosesser og ønsker/forventninger til foreldre.

- Skolen skal ha gode holdninger opp mot foreldre. Målet er at alle foreldre skal

få møte en profesjonell skole. Skolen er glad i samarbeid.

- Skolen forventer at foreldre er involvert i barnets skolehverdag. Stor effekt at

foreldre er positive til skolen.

- Vær undrende til hva barnet forteller fra skolen, ta kontakt dersom dere har

spørsmål.Ring dersom det er en vanskelig sak.

- Vis tillit til skolen, skolen ønsker barnet vel.



2) Orientering om de største utfordringene for skolen, som eksempelvis
vikarbruk, sykefravær, lærebøker, økonomi og ordningen med vedlikehold fra
byggeier

- Utover høsten er det ofte mye sykdom.

- I det daglige er det høyere fravær på assistentene enn på lærersiden.

- Skolen skal ha lærebøker, men det er en stor kostnad å ha nye bøker i alle

fag. Bare norskverket kostet om lag 450 000.

- Skolen har trinn som ikke har behov for lærebøker i noen fag og lager sitt eget

materiell. Mens andre er mer avhengig av lærebøker.

- Skolen skal ikke være lærebokformidlere, skolen skal lage sitt eget opplegg/

eie det. Støtte til undervisningen kan være en bok eller det kan være en

chromebook. Noen mener det er en stor utfordring, andre mindre.

- Skolen har budsjett på 65 000 000 /år . Det meste er lønn og faste utgifter.

- ca. 2 000 000 skal gå til lærebøker, penner/skrivebøker, chromebooks,

lisenser etc.

- Nå går skolen mot et solid underskudd. Elevene og personalets sikkerhet ved

skolen må ivaretas, og skolen bruker assistenter for å trygge

læringssituasjonen. Når skolen må sikre et godt og trygt læringsmiljø koster

det penger som ikke er budsjettert. Skolen får med seg

overskudd/underskudd 1,5% av budsjettet. Resten strykes.

3)Arbeidet mot mobbing ved skolen.
- Alt skolen gjør har en påvirkning på lærings- og skolemiljøet. Hva er til

elevens beste? Foreldre er viktige bidragsytere i forhold til skolemiljøet.

- I forrige skoleår startet skolen med skolemiljøprogrammet SMART. Skolen

satser på å videreutvikle dette.

- Nettvett skal brukes og løftes opp der det er nødvendig i undervisningen. En

uke hver høst skal være spesielt fokus på det. Kildekritikk, psykososiale

miljøet, hvordan vi er med hverandre. Til slutt handler det om sosial

kompetanse. Det som er avgjørende er hvordan holdningen til barnet er.

Viktig å starte i 1.klasse.



- Udir har ikke undersøkelser tilpasset de minste barna på skolen. Elevrådet

laget derfor en lokal trivselsundersøkelse for de minste barna. Elevrådet

spurte barna om hvordan de hadde det på skolen. Hvem er bestevennen din?

etc. Blant de yngste elevene viste det seg at de hadde høy trivsel.

- Skolen satser også på elevmedvirkning. Bidra inn i sin egen skolehverdag.

Det handler ikke om at de skal bestemme.

- Skolen har også elever som ikke trives. Viktig for skolen å ta tak i. Være tidlig

ute. Se etter utfordringer. Vær en ansvarsfull forelder. Ikke sitt og vent på at

det går over. Ring skolen. Undersøke sammen.

- Undersøkelser på mobbing på Søreide skole viser ulikt. Det er elevsaker på

skolen. Skolen går inn og analyserer dette. Skolen har tilgang til å gå dypere

inn i analysen. Har skolen noen fortellinger rundt disse tallene? Da må

lærerne sjekke ut, hvordan kan de finne ut mer. Specter digital er et

hjelpemiddel som kan brukes lokalt på skolen inne mot ulike trinn etc.

- Hva er mobbing? Blitt et folkebegrep? Mobbing er ikke engangshendelser.

Det skjer ved ut- og innmarsj fra undervisning og friminutt. Skolen har

forbedret sitt tilsyn ute og har utarbeidet sterke forventninger til hvordan

tilsynet ute skal være.

- Mobbing via sosiale medier. Elevene drar det som skjer i fritiden på sosiale

medier inn i skolen. Foreldreansvar å orden opp i dette.

4) Mobilfri skole
- Skolen er mobilfri og har regler for det. Dersom eleven bruker mobil eller

klokke med kommunikasjon i skolens åpningstid fratas den eleven. Skolen

ringer foreldre som kan komme å hente den. Konsekvenslæring for barna. I

verste fall kan skolen be politiet om å hente den dersom det er mistanke om

at det er tatt bilder med den.

- Det foreldre tenker om mobilfri skole er at skolen samler inn mobiler. Skolen

opplever det som et høyt ønske da de håndterer mobilbruk med de reglene de

allerede har.

- Det er tidkrevene å samle inn mobilene til 514 elever hver dag. Hvem skal

samle inn? Assistentressursene eller lærerressurser?



- Hvor mye ressurser skal skolen sette inn på noe som de ikke ser på som et

stort problem?

- Elevene kan bare ta med seg to telefoner. Levere inn en gammel avslått,

beholde sin egen.

- Skolen vil være erstatningsansvarlig. Det vil ikke bli juridisk riktig å legge det

ansvaret på foreldrene når det er skolen som setter dette i system.

- Det er foreldre som har hovedansvar for at alle disse gjenstandene blir brakt

inn i skolen. Er løsningen at skolen samler de inn? Kostnad for skolen med

egne mobilskap til 600 mobiler og klokker som foreldre gir barna.

- Det skolen sliter mest med er at mobilen kommer kjapt opp av sekken i det de

skal gå ut døren når skoledagen er over. Regelen er at den ikke skal frem på

skoleområdet i åpningstiden fra kl 0730 - 1630.

- Anmodning fra skolen: Kan alle foreldre gi beskjed om at mobilen skal ligge

igjen hjemme dersom de ikke må ha den på ettermiddagen?

Innspill fra FAU:

- Foreldre savner at skolen tar et standpunkt til hvilke regler som skal gjelde i

forhold til sosiale medier etc. Skolen er en viktig fagstemme for foreldre i

arbeidet for mobbefri skole. Jo flere som er trygg på at skolen har en

holdning, jo bedre er det. Foreldremøtene er en gylden mulighet til å komme

med anbefalinger.

Her må skolen og FAU bli enige om:
Dette en en forventning vi stiller til dere foreldre fordi:
Dette er utgangspunktet: … hvordan kan vi nå det?

5) Vedlikehold av bygget
- Skanska som eier bygget, Bergen kommune som leier. Coor som drifter

bygget, vaktmester og rengjøring ivaretas av dem.



Gruppevis orientering:

Trafikkgruppen:

Skolen har fått tilbakemelding (mai/juni 2023) som gjelder sykling til og fra

skolen. Elevene er ikke hensynsfulle trafikanter. Kunne skolen tatt en rolle

her? Skolen har besøk av sykkelkidsa hvert år. Sykkelprøve gjennomføres for

4.trinn. For 5-6 år siden ble det presisert at det er foreldres ansvar hvordan

barna kommer seg til og fra skolen. Skolen kan kun komme med anbefalinger,

men foreldre bestemmer dette. Skolen anbefaler at barna sykler fra 4.trinn.

Kan vi gjøre noe kollektivt 4-7.trinn? Kan trafikkgruppen ha en rolle? Kan

foreldre kan ha en sykkeldag? Vårpuss av sykkelen? Få hjelmen på plass?

Hvordan være gode trafikanter?

Iverksette 6-7.trinn. Motivere til hensynsfull sykling?

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset igjen

(Jan- 23). Det blir ikke gjort noen med dette krysset siden det skal

flyttes/utbedres på sikt. Kommunen er enig i at det er et farlig kryss, og

foreslår en alternativ skolevei gjennom HELE Søreide. Det er en lang og

kronglete rute som ikke egner seg spesielt for en 6 åring. Trafikkgruppen

sender søknad til fylkeskommunen om utbedring. Minste ønske er at det

kommer opp varselskilt om at dette er en skolevei.

Kick off 1.nov.2022 Trygg trafikk stilte på skolen og politiet. Politiet

utførte alkotest i rundkjøringen og sjekket belter. De fleste av barna

kommer med refleks. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas.De

har laget en film om refleksbruk.

Elevrådet tar seg av tellingene i november og FAU tar januar. Det ble gitt

ut pizza som premie etter desember, men avtalen var egentlig at vi
skulle vente med premien til slutten på januar. Da ble det is i premie

for 4. og 5.trinn i januar.



Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er

så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsvegen og

ift den kommende ungdomsskole. I sommer hørte trafikkgruppen med

fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det

var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t.

De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor

utbygging i området.

Trafikkgruppens medlemmer:

Reidun B. Enoksen: Rreidun.berger@gmail.com

Linn Rossevold: linnrossevold@gmail.com

Mariann Ozols: mariannozols@yahoo.cm

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Skolebyggruppen:

Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med forslag

til hvordan de ønsker lokalene kan endres til fordel for et bedre

læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.

Det har kommet inn et tips ( sept -23) til foreldreutvalget om at det er lov å

komme med innspill til hva Utdanningsdirektoratet skal undersøke i sine

elevundersøkelser. Det hadde vært interessant om foreldrene til barna på en

av Bergens største baseskole kom med noen forslag til spørsmål angående

bruk av læringsarealer, og hvordan vi føler at denne typen skole fungerer.

mailto:linnrossevold@gmail.com
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Når etat for skole ser på utforming av nye skoler, kan de i liten grad bruke

undersøkelsen ettersom de i størst grad spør om trivsel. Vi foreldre kan

komme med innspill. Skolen er dimensjonert for 60 elever per trinn, men

snittet ligger mellom 80-90 elever.

Gruppens medlemmer:

Joar Vevle: joarvevle@gmail.com

Natteravnsgruppen:

Kick off i starten august -23. Skranevatnet, Rådalslien, Ytrebygda stilte med

rektor og/eller avdelingsleder. Viktig at natteravnene blir fremsnakket blant

foreldre på 6.-7.trinn. Søreide har godt rykte på seg for å delta på ravningen.

Prøv å holde statistikken oppe. Hvis det er lite folk som møter går det ut over

de områdene som er lengst unna, deriblant Søreide. Grunnfilosofien er at

man går en kveld på vegne av ditt barn, og alle de andre kveldene er det

noen andre som passer på ditt barn.

Dette er hyggelig å være med på. Ungdommene har stor tillit til natteravnene.

Uten forpliktelser, skal bare hjelpe.

En del barn/ungdommer henger i den nye gapahuken i Akasia

barnehagen Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke

barnehagen på ettermiddag kveld for å hindre at det blir en

samlingsplass/ hærverk etc.

Ny representant Iselin S.Gulbrandsøy, er valgt inn fra 5.trinn (mai -23),

(6.trinn).

Gruppens medlemmer:

Kari Lise Rydland Sandvik: klr@equinor.com

mailto:joarvevle@gmail.com


Cecilie Thorsø: Cecilie.thorso@tide.no

Iselin S.Gulbrandsøy: iselin_ilb@hotmail.com

Kultur og aktivitet:

Hjelper til under julemarkedet 28.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 har laget en

erfaringsrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i

2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne

deltatt på?

Planlegge opp mot halloween i oktober - 23. Kanskje vi kan få inn noen

inntekter til FAU?

6.trinn er i gang med uteskole på Fløyen. Søkt midler Fana Sparebank

Gruppens medlemmer:

Hege Wingaard: hege.wingaard@gmail.com

Silvi Linn F. Kleiven: silvi_linn@hotmail.com

Camilla N. Berentsen: caberntsen@gmail.com

Ketil Djurhuus ketild@gmail.com

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Mariann W. Skjellanger: marianskjellanger@hotmail.com
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SFO gruppen:

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, har fått til en avtale

med Søråshøgda sjakklubb (jan-23). Informasjonen er sendt ut til alle

foreldre på Vigilo.

SFO har startet med sjakk-kurs.Feb- 23 for 3. og 4. trinn, med 2

grupper (en time på hver).

SFO har fått til en avtale med Ytrebygda Basketballklubb (April-23)

Starter fra uke 11. Gratis kurs for alle elevene som ønsker å melde seg

på fra 1-4.trinn . Basket høsten -23

Brakedance - Ane Line Lunde-

Gruppens medlemmer i FAU har lurt på oppgavene til SFO gruppen.

-Jobbe med saker som kommer inn fra foreldre relatert til SFO

- Være i dialog med SFO, hva kan vi bidra med? Når

basketballtilbudet er ferdig, hvilke andre aktiviteter har vi etter

det? Ta initiativ til nye samarbeidspartnere.

- Jobbe for et noe utvidet tilbud til barna som lar seg gjennomføre

innenfor de rammene SFO setter. Få inn aktører som ønsker å

rekruttere barn til aktivitet, eks dans, musikk, drama, ballspill etc.

Forutsetningen er at det skal være gratis tilbud.

Mulig vi kan ha mindre antall personer i SFO gruppen og flere i

andre grupper der det trengs.

SAK fra FAU meldt inn til SFO :

19.04.23

- Generelt problem på SFO er at det er litt mye egenlek

uten tilsyn av voksen, spesielt på fotballbanen. Mye



krangling på forballbanen. Uenighet om hvem som skal

være der, f eks at det egentlig er 3.trinn sin tur å ha banen,

men 4.trinn kommer likevel.

- Det er også kommet inn en forespørsel om det er mulig å

sende hjem barna på egenhånd på et tidligere tidspunkt på

langdagene. Per nå er vel første mulige tid å sende de

hjem kl 1430. Kunne det vært mulig å ha kl 1330 som et

alternativ på langdagene?

Gruppens medlemmer:

Martin Mindestrømmen: mmindestrommen@gmail.com

Birgitte Eikemo: birgitte.eikemo@gmail.com

17.mai gruppen:

Lager rapporter fra 17.mai og legger inn i dropbox før sommerferien.

Gode tilbakemeldinger på arrangementet. FAU sitter igjen med ca

1000kr. Det er leit at ikke inntjeningen var større, og prøver å få til

andre anledninger for å skaffe penger til FAU til høsten.

mailto:birgitte.eikemo@gmail.com


I første omgang prøver vi om foreldre ønsker å støtte FAU direkte via

vipps. Planen videre er å skaffe inntekter gjennom foreldrearrangement

på skolen.

Frivillig innsamlingsaksjon på FB gav over 25 000,- kr til FAU.

Gruppens medlemmer:

Bendicte B. Madsen: benedictemadsen@gmail.com

Christine Hope: christinehope_87@hotmail.com

Helene Minde: helene.minde@gmail.com

Gunn Mette Grimen: gmgrime@equinor.com

May Elin Jacobsen: mayelin.jacobsen@gmail.com

Manaf Karim: manaf.al-kayssi@outlook.com

Trivselsgruppen:

To forslag fra barnevakten angående foredrag om nettvett til 4.trinn; ene

hvor barna og voksne får separerte foredrag, eller at barn og foreldre får

samme foredrag. Av økonomiske grunner velger vi det siste alternativet.

I tillegg ser vi det som et gode at barnevakten har dialogen med barna

under foredraget også kan foreldre høre på. Datoen blir 19.sept kl

18-20.Informasjon kommer på høsten . Bør samarbeide med idrettslaget

slik at det blir godt oppmøte. Kan ikke gjøre det obligatorisk for da må

ungene få fri fra skolen.
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Elevene ble hektet av tidlig.Informasjonen tilpasset

mottaker?Tilbakemelding fra dagen 19.sept-23.

Gruppen har sendt inn søknad om støtte fra Olav Thons Stiftelser til å

finansiere arrangementet. Avist.

Skriv gjerne en rapport om gjennomføring og tilbakemelding om

barnevaktens besøk den 19.sept-23

Trivselsgruppen medlemmer:

Bjørg Hauge Spjeld bjorn.spjeld@dnb.no

Jan Roger Klakegg jrklakegg@hotmail.com

Referent: Hege Wingaard
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